
Gorenje pozitivno
Med novimi nadzorniki
predstavnik Panasonica
in Marko Voljč. Bobinac
po lanski izgubi napove-
duje 1,3 milijarde evrov
prihodkov in 12 milijonov
evrov čistega dobička

SREČKO KLAPŠ
Na včerajšnji skupščini Gorenja so del-
ničarji odločili, da 1,3 milijona evrov
bilančnega dobička ostane nerazpore-
jenega in da se dividende ne izplača-
jo, ker so poslovno leto 2013 zaključili

s 25 milijoni evrov izgube. Izglasova-
li so tudi sedem članov nadzornega
sveta, med katerimi je tudi upokojeni
uslužbenec japonske korporacije Pa-
nasonic Tošibumi Tanimoto. Za pri-
hodnji štiriletni mandat so delničarji
izvolili še Bachtiarja Djalila, predse-
dnika uprave Kapitalske družbe, ki
je 18,59-odstotna lastnica velenjske-
ga proizvajalca bele tehnike, Corinno
Claudio Graf, Keitha Charlesa Milesa,
Bernarda Charlesa Pasquierja, pred-
stavnike mednarodnega kapitala, ki
obvladuje že polovico Gorenja, in do-
sedanjega predsednika nadzornega
sveta Uroša Slavinca. A pred glasova-
njem o njegovem ponovnem imenova-
nju je Gregor Tekavec iz Društva Mali
delničarji Slovenije, ki je s pooblastili
Home Products B.V. in Alpen Investa
(nekdanjega NFD ) skupaj zastopal več
kot 10 odstotkov kapitala, predlagal
prednostno glasovanje o nasprotnem
predlogu, da za člana nadzornega
sveta predlaga Izidorja Jermana, ki bi
zastopal male institucionalne vlaga-
telje. A ker predlog ni dobil zadostne
podpore delničarjev, so izglasovali
imenovanje Slavinca. Nadzornikom
Gorenja se bo po vpisu prav tako
včeraj izglasovanih statutarnih spre-
memb po volji delničarjev pridružil še

Marko Voljč. Zaposlene v Gorenju pa
v nadzornem svetu ponovno zastopa-
jo Peter Kobal, Jurij Slemenik, Drago
Krenker in Krešimir Martinjak.

Razrešnica upravi, nadzornikom
Franjo Bobinac, ki je prav tako kot
člani uprave in nadzornega sveta
včeraj prejel razrešnico za preteklo
poslovno leto, je pojasnjeval, zakaj so
v zanj in za Gorenje najtežjem letu v
zgodovini podjetja zaradi selitve in
optimiranja proizvodnje poslova-
li s 25 milijoni evrov izgube. Ponovil
je, da če ne bi bilo 7,7 milijona evrov
izgube zaradi odprodaje nedono-
sne Notranje opreme za 13 milijonov
evrov slabitev in za kar 9 milijonov
evrov tečajnih izgub, bi lahko bili
končali v plusu. Letos nameravajo
zaradi sinergij preseljene proizvodnje
iz Švedske v Slovenijo in Srbijo prihra-
niti do 20 milijonov evrov. Še naprej
znižujejo zadolženost družbe, ta se
je lani znižala s 433 na 397 milijonov
evrov, konec leta pa naj bi znašala 334
milijonov. Gorenje okoli 55 odstotkov
izdelkov proizvede s 6300 zaposleni-
mi v Sloveniji, 30 odstotkov v Srbiji in
15 odstotkov na Češkem. Skupina za-
posluje skupno 10.600 ljudi, kar je za
123 zaposlenih manj kot preteklo leto.

(EBITDA) v višini 94 milijonov evrov
in dodatnem razdolževanju namera-
vajo razmerje med čistim finančnim
dolgom in EBITDA ob koncu leta zni-
žati na 3,6. Letos so povečali tržne
deleže v Evropi s štirih na 4,26 odstot-
ka. Zaradi kriznih razmer jim ne gre
po načrtih v Ukrajini, kjer računajo
na do 35 milijonov evrov izpada pri-
hodkov, ki jih bo težko nadomestiti. Še
vedno največ, za okoli 120 milijonov
evrov, prodajo v Nemčiji, za okoli sto
milijonov evrov pa v Rusiji in na Ni-
zozemskem. Povečujejo tudi prodajo
zunaj Evrope, ki jo nameravajo do leta
2018 s sto milijonov evrov podvojiti na
200 milijonov.

Letos za Panasonic
10 milijonov evrov poslov
Bobinac je za Večer še povedal, da po
letu dni povezovanja s Panasonicom,
ki jim bo do leta 2018 prineslo okoli 80
milijonov evrov dodatnih prihodkov
letno, poteka sodelovanje na različnih
ravneh. "Gorenje za Panasonic že pro-
izvaja hladilnike, pravkar začenjamo
proizvodnjo kuhalnih aparatov, pri-
hodnje leto pa bomo pričeli proizva-
jati pralne stroje, ki jih že razvijamo.
Dosedanji obseg poslov ocenjujemo na
deset milijonov evrov," je dejal Bobi-
nac. Na novi platformi za pralne stroje
delajo japonski inženirji in razvojni-
ki. "Izmenjujemo izkušnje in dobre
prakse, saj so Japonci na področju lo-
gistike in oskrbne verige precej na-
tančni in učinkoviti, in se lahko učimo
od njih, tako kot oni s pridom sledijo
našim izkušnjam na evropskem trgu."

Bobinac je komentiral še skorajšnji
zaključek tretjega kroga dokapitaliza-
cije, ko naj bi banke do 10 milijonov
evrov svojih terjatev preoblikovale v
kapital družbe. Po Gorenjski banki, ki
je to že storila, na podlagi trenutnih
pogovorov ocenjuje, da bi lahko bila v
celotnem znesku zaključena že konec
tega meseca.

Bobinac na podlagi četrtletnih
poslovnih rezultatov, ko so beleži-
li milijon evrov čistega dobička, in
polletnega poslovanja napoveduje,
da bodo imeli konec leta ob 1,28 mi-
lijarde evrov načrtovanih prihodkov
pod črto za 12 milijonov evrov čistega
dobička. Ob načrtovanem poslovnem
izidu iz poslovanja pred amortizacijo

Franjo Bobinac: "Za
Panasonic začenja-
mo proizvodnjo kuhal-
nih aparatov, prihodnje
leto pa bomo proizvajali
pralne stroje."
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Tema: mali delničarji



INPmLjM^V Z. j * T *?"n^____________|___L__
_fc * J_^____

Gorenje ima v Sloveniji 6300 zaposlenih, z delavci v Srbiji in na Češkem pa zaposluje 10.600 ljudi. (Andrej Pete linšek)
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